
Blomstervænget
Referat af generalforsamling 

søndag den 27. juni 2016 kl. 10.00
i Bedstes Hus

20 parceller var repræsenteret på generalforsamlingen, fordelt på følgende grundejere:

Blomstervej: 11, 14
Krokusvej: 1, 2, 3, 5, 7, 9, 10, 18, 20, 22, 24
Tulipanvej: 4, 5, 6, 9, 13, 14, 16

Formanden bød velkommen, og vi sang Blomstervængets sang.

1. Valg af dirigent.
Per Madsen blev foreslået som dirigent og valgt. Dirigenten konstaterede at 
generalforsamlingen var lovligt indkaldt.

2. Formandens beretning.
Eksternt bilag.

Ingen bemærkninger eller spørgsmål til beretningen

3 Aflæggelse af regnskab 2015/2016.
Regnskab omdelt og kassereren gennemgik posterne. 

4. Valg af medlemmer til bestyrelsen
Mette Winther og Poul Bjergved var på valg.
Begge blev genvalgt

5. Valg af suppleanter.
Mogens Gyldenvang og Kim Winther blev genvalgt som suppleanter.

6. Valg af revisor.
Kurt Christensen genvalgt som revisor.

7. Fastlæggelse af kontingent for det kommende år.
Kontingent for 2016/17 er uændret 400 kr.

8. Indkomne forslag.
Der var ikke fremsendt nogen forslag.

9. Eventuelt.



Vedrørende kloakering informererede Jens om at man stadig kan henvende sig til
Slagelse Entreprenørservice ApS for at få tilbud på tilslutningsarbejde på egen grund, mail 
fra sidste år vedrørende dette rundsendes igen. Jens pointerede desuden at det står den 
enkelte grundejer frit for at vælge andre til at udføre opgaven, men at hvis man indhenter 
tilbud fra andre firmaer, er det vigtigt at være opmærksom på at alle opgaver, så som 
gennemfotografering af gamle installationer, spulebrønd m.v. er med i tilbuddet. 
Der indkaldes til et informationsmøde med Slagelse Entreprenørservice i foråret 2017.
Poul informerede om at der kan søges dispensation for fuld tilslutning, hvis man her et nyt 
siveanlæg på sin grund.

Jane Sørensen, Krokusvej 3 har konstateret at stierne ved Kærmindevej og Tulipanvej er 
ved at gro til.
Lisbeth Christensen, Krokusvej 20 spørger om det er stiernes naboer som skal 
vedligeholde dem.
Per Madsen, Krokusvej 22 Stierne søges hvert år vedligeholdt ved strandrensningen, men 
for så vidt der er behov for yderligere at skære buske og træer til ved stierne, så bør den 
enkelte grundejer bidrage til vedligeholdelse, for at holde stierne tilgængelige hele 
sææonen.

Jens informerede om der er planlagt en Golfturnering, mail med tilmelding sendes rundt til 
alle.

Dirigenten takkede af, og mødet sluttede kl. 10.45

---------------------

Bestyrelsen holdt efterfølgende et kort bestyrelses møde, med nedenstående 
konstituering:

Formand: Poul  Bjergved
Næstformand: Jens Lydolph Nielsen
Kasser: Peter Prüsse
Sekretær: Mette Winther
Medlem: Peter Fredløv Hansen


